
Protokoll årsmöte för föreningen Sveriges medicin- och vetenskapsjournalister, 
SMVJ 

Datum: 22 mars 2022 
Plats: Tandläkartidningen (Sveriges Tandläkarförbund), Österlånggatan 43, 
Stockholm 

1. Ordförande Anna Norberg öppnade mötet. 

2. Röstlängden fastställdes till närvarande medlemmar:  
Anna Norberg, Anna Larsson, Natalie von der Lehr, Boel Jönsson, Kaianders Sempler, 
Catarina Berggren, Sara Nilsson, Lars Söderström, Rainer Saxén, Anders Nystrand, 
Tom Engström, Anja Castensson (via Zoom), Åke Spross (via Zoom) 

3. Till ordförande för mötet valdes Anna Norberg och till sekreterare Sara Nilsson.


4. Till protokolljusterare tillika rösträknare valdes Rainer Saxén och Tom Engström. 

5. Årsmötet ansågs ha utlyst på rätt sätt. 

6. Föreslagen dagordning godkändes. 

7. Anna Norberg föredrog verksamhetsberättelsen, som också har skickats ut. 
Föreningen har under 2021 haft 77 medlemmar.  

8. Tom Engström föredrog styrelsens ekonomiska rapport. Föreningen har under 2021 
inte haft några intäkter, eftersom medlemsavgiften för år 2020 gällde även för 2021. 
Största utgifterna var möteskostnader (zoom-teknik, styrelsemöten, föredragshållare) 
och internetkostnader. EUSJA-har inte debiterat någon avgift under året.  
Ingående saldo 9 209kr och utgifter på 9 094kr ger ett utgående saldo på 115kr. 

9. Revisorns berättelse redovisades av Kaianders Sempler. Han har funnit föreningens 
räkenskaper för 2021 i god ordning och föreslår att styrelsen beviljas ansvarsfrihet för 
perioden. 

10.Styrelsen beviljades ansvarsfrihet. 

11.Val av ordförande:  
Det finns inget förslag till ordförandeposten, då Anna Norberg inte vill fortsätta som 
ordförande. Valberedningen (Lars Söderström sammankallande och Boel Jönsson 
som tillkom senare) föreslog därför att den nya styrelsen, när den konstituerar sig, 
utser en ordförande bland styrelsemedlemmarna. 
Förslaget antogs. 

12.Valberedningens förslag till nya styrelseledamöter (alla är omval, för två år): 
Anja Castensson 
Tom Engström 
Sara Nilsson 
Anna Norberg 
Åke Spross 
Förslaget antogs.




